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2018 年上半年纺织行业实现平稳运行

2018 中国纺织服装供应链（古林）论坛
物联网时代探讨产业共融路径

时尚纺织服装产业创新服务体
智尚国际服装产业园开园

2018 中国国际纺织机械展览会暨 ITMA 亚洲展
观众邀请之走进印度

特吕茨勒闪耀 ITMA 亚洲展

上海国际贴身时尚原辅料展
激发无限灵感，紧贴市场资源
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2018 年上半年，世界经济加快复苏，国内经济稳中向好，创造了较

为良好的市场需求环境，我国纺织品服装出口和内销市场总体实现良好增

长，为纺织行业保持平稳运行态势提供根本支撑。纺织行业深入推进供给

侧结构性改革，高质量发展的特征较为明显，产销、效益、投资等经济指

标均呈现结构性调整特征，运行质效较一季度有所改善。

In the first half of 2018, the world economy recovered quickly, the 

domestic economy was stable and improving, creating a better mar-

ket demand environment, China’s textile and clothing export and 

domestic market overall achieved good growth, to maintain a stable 

operation of the textile industry to provide fundamental support. The 

textile industry has been pushing forward the supply-side structural 

reform. The characteristics of high-quality development are obvious. 

The economic indicators such as production, marketing, benefit and 

investment all show the characteristics of structural adjustment. The 

operation quality and efficiency have been improved compared with 

the first quarter.

2018 年上半年
纺织行业实现平稳运行
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印度是继中国和美国之后的世界第三大产棉国，也是全球领先的黄麻生产国、

第二大生丝生产国。印度作为世界上第五大合成纤维生产国，原材料供应较为充

足。6 月 23-7 月 1 日，中国国际纺织机械展览会暨 ITMA 亚洲展览会主办方派

专人赴印度进行了为期 8 天的路演推介活动。

India is the third largest cotton producer in the world after China and the United 

States. It is also the leading jute producer and the second largest raw silk pro-

ducer in the world. As the fifth largest producer of synthetic fibers in the world, 

India has a relatively large supply of raw materials. From June 23 to July 1, the 

organizers of the China International Textile Machinery Exhibition and ITMA Asia 

Exhibition sent special people to India for an eight-day road demonstration.

2018 中国国际纺织机械展览会
暨 ITMA 亚洲展观众邀请之走进印度
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